

# 留爱不留债 不能只说不做出来 真的爱你家人 立刻用行动做出来



只需每天RM10 可以准备达四百万 的后备资金给家人 联络我们可以得到特别50%优惠 优惠有限!!!

只限首30名客户,先到先得

打电话联络 016-2989199



### 爱・关怀之家理事会 **Lovely Disabled Home Committee**



叶锡安牧师 Rev. Zion Yap 顾问 Advisor

陈如仁 Tan Joo Gin







张和风 Law Chang Ho Fong 副主席 Vice President

林国强 **Lum Kok Kiang** 总干事 Founder





陈菁茜 Cecilia Chen 秘书 Secretary

翁美娇 Linda Ona 财政 Treasurer



叶世诚 Yek Shih Cherng 查账 Auditor

陈丽明 Tan Lay Beng 总务 General Affairs







**Andy Chan** 委员 Committee Member





为肢体残障、智障和脑麻成员提供就业机会 一起为社会创造价值

提供无碍工作坊,培训志愿援助就业。

障友的能力虽有限,

但就业机会让他们创造无限的可能。

816,855 障友工作总时数



协助障友建立身心健康的生活。

障友的能力不局限于简单的工作。

复健和活动让他们建立信心,激发潜能。

141,840



#### 推动资源回收,落实社会环保。

废物循环再生就业机会, 让障友持续 稳定生活的同时, 也为环保尽一份力。 2,446,172 障友回收总公斤



#### 推动醒觉运动,爭取福利。

在工作上建立自信的障友是社会的典范, 他们无私的分享号召更多的关爱和同理心。

**361,511** 公众的参与和支持



#### 建立志工团队与障友携手关爱社会。

障友也能和常人一样回馈社会。他们和 志工相互学习,创造工作以外的价值。

每年志工服务时数



### PROVIDE JOB OPPORTUNITIES FOR THE SPECIAL NEEDS

Together we create the shared values



#### **WE PRODUCE**

Provide the special needs a hindrance free workplace and job opportunities

Job opportunities to turn limited capacity into unlimited potential

Total working hours of members: **816,855** 



#### **WE EMPOWER**

Help the special needs develop healthy lifestyle Physiotherapy and activities to build confidence and unique strength

Total training hours of members: 141,840



#### **WE SUSTAIN**

Implement recycling projects building environmental-friendly society

Stable employment for the special needs in sustainable environment

Total kg of recycling items: 2,446,172



#### **WE SHARE**

Promote public awareness campaign improving social welfare

Confidence at work fosters selfless sharing to increase public support

Public participation and support: 361,511



#### **WE CONTRIBUTE**

Build volunteer teams including the special needs to support the underprivileged

Ability to give back like ordinary people to create social values other than work

Annual service hours of volunteers: 19,562



爱·关怀之家在这两年内建立了重要的里程碑。我们不但实现了中心扩展的承诺,也提升了受惠成员的人数,如今已有近 70 障友在我们的工作坊和回收中心持续工作。这些自给自足的价值让他们深感自豪,而我们为他们的自豪感到骄傲。

2018年,近200名成员、志工和家属第一次冲出海外。他们分别乘坐3趟班机到泰国普吉岛,创造历史性的空中旅程。在这之前,没人有信心一班身心障碍成员能顺利完成海外旅程,就连他们本身也不相信自己能像常人一样出国。但是,他们做到了。

2019 年,脑麻成员踏上大型表演舞台,在"Now 绽放光芒慈善晚宴"上向各界来宾展现自信。他们凭着与常人不同的能耐,完成为期6个月的准备和彩排。他们不再被动性地等待协助,而是靠自身的能力,为自己也为其他障友,向公众号召支持。再次,他们做到了。

这些种种难忘的经历,让我们更深切了解障友需要多方面的需求和宽容。我们展望在不久的将来,结合现有的 3 处地点——工作坊、回收中心和脑麻之家,成立体制完善的"一站式中心"。

我们希望为社会带来更大的祝福,制造更多工作机会,为障友带来更稳定的生活,即使长期照顾他们的家人不健在了,他们依然能继续人生。

"一站式中心"事在必行。首先,我们必须寻觅一处适宜兴建综合中心的地点。我们再次呼吁所有善心人士的关注,协助我们寻求一块捐地。

为爱,我们一起关怀身边有需求的人。

6

The achievement over the past two years was an important milestone. We have fulfilled the promise by expanding the centre with the number of members rising to nearly 70. The sense of pride they have found in their contribution to workshop and recycle centre is also the pride of Lovely Disabled Home.

In 2018, we set a new benchmark to bring 200 people in 3 different flights to Thailand, including the members, families and volunteers. Nobody had confidence in a group of special needs people could complete an overseas trip like how they had perceived themselves. But, they made it.

In 2019, the Cerebral Palsy members showcased their confidence at the runway show of D' Greatest NOW Charity Dinner. With the perseverance that nobody had expected, they accomplished preparation for 6 months. They have evolved from being the recipients of help to the active spokespersons, using their own capabilities to call public support. Again, they made it.

These unforgettable experiences let us understand about the gaps in supporting the special needs. We are working on a future plan to integrate the existing 3 places (workshop, recycle centre and celebral palsy home) into One-Stop Centre equipped with professional service.

We are striving to make a difference by creating more job opportunities for the special needs. When their caregivers are not around in the future, we hope they can continuously live their life and stay productive.

Hence, the implementation of One-Stop Centre is a must. First, we need to search for donation of land where we can build multifunctional spaces based on the requirement of the special needs. We appreciate if any supporters would engage with us regarding the land donation.

With Love, we can bring better support to the special needs together.







# 工作坊

自爱·关怀之家成立以来,工作坊是我们的主轴之一,目前有47位成员从事包装工作。经过14年的发展,老师们配合成员各自能力作出提升,超过30%的成员拥有逾10年的工作经验并且在工作和自理能力上取得明显的进步,减少对家人的依赖。

工作坊主要是进行包装项目,除了自家生产的LDH袜子和长期合作的餐具,还增加了医院手腕带,让障友继续发挥生产力。

目前工作坊的成员人数已将近饱和,但还有很多障友向我们询问工作机会,因此我们需要更多商家提供合作。

欢迎协助创造工作机会 Help create more jobs admin@lovelydisabledhome.com
O3 - 7873 9622

### **WORKSHOP**

The workshop has been the primary service in Lovely Disabled Home. There are 47 members running packaging jobs, including the house brand LDH Socks, the cutlery sets at fixed term contract basis, as well as the new products – hospital wristbands.

Over a span of 14 years, the teachers have developed work performance based on individual capacity. Over 30% of the members have more than 10-year working experience, improving at both work and self-management that subsequently reduce the reliance on their families.

Currently we have reached to the maximum number of members. But we are still receiving huge demand from the community. We appreciate if any of the business organizations support the special needs with more job opportunities.









#### 立即上网订购障友亲手包装的LDH袜子 ONLINE PURCHASE

www.lovelydisabledhome.com/shop

协助发售LDH袜子,为障友带来就业机会 ASSISTING SALES

admin@lovelydisabledhome.com
O3 - 7873 9622

# LDH 袜子

自 2015 年我们创造 LDH 袜子品牌以来,工作坊的成员就多一项工作机会。爱·关怀之家一直努力不懈把成员包装好的袜子推销给公众,希望能为他们带来稳定的工作。

目前,我们平均每年售出 5,800 双LDH袜子,相等于工作坊收入来源的 8%,朝理想的目标 12,000 双还有一段距离。

制一双袜子,造一个机会!我们需要您的鼎力支持,来推动LDH袜子的销量。





### **LDH SOCKS**

Lovely Disabled Home has created more job opportunities for the members since the launch of LDH Socks in 2015. These house-brand socks are hand-packed by the members to improve stability of their employment in the long run.

Currently, we are able to sell an average of 5,800 pairs per year, which is equivalent to 8% of the workshop income. It is still very far away from our sales target of 12,000 pairs per year.

Every pair of socks is an opportunity to change the future of the special needs! Our target will be achieved only with your support.







# 回收 RECYCLE

我们的主力工作之一,提供就业机会于障友,同时为环保贡献一份力量 One of the primary works to sustain jobs while improving the environment





纸张 Paper



纸皮 Carton Box



铝罐 Aluminum



铁 Iron



玩具 Toys



状况好的衣服 Clothes in Good Condition



旧电器 Electrical Appliance



12

塑料 Plastic





玻璃 Glasses



灯泡 Light Bulb



家私 Furniture



床垫 Mattress



过滤器 Water Filter



鞋子 Shoes



保丽龙 Polystyrene



塑料(编号 6 & 7) Plastic (Code 6 & 7) **3** 种方式加入回收的行列 ways to join the force



**□ 回收桶 RECYLCE BIN** 



您可以将物品拿到我们的 回收桶, 置放地点如下: You may send the items to our Recycle Bin located at:

- Amcorp Mall B1 Parking 百货公司停车场
  - 18, Persiaran Barat, 46050 Petaling Jaya.
- New Life Restoration 14 区新生命堂 8, Jalan 51A/227, 46100 Petaling Jaya.
- Palm Spring Condominium 公寓

  Jalan PJU 3/29, Section 13, Kota Damansara, 47810 Petaling Jaya.
- The First Baptist Church 第一浸信教会 38, Jalan SS17/1D, 47500 Subang Jaya.
- Subang Christian Fellowship 梳邦基督徒团契 A-9-12, Lot 551, Jalan Subang 2, Taman Industri Sungai Penaga, 47610 Subang Jaya.
- Full Gospel Assembly (FGA) 吉隆玻全备福音堂 Lot 689, Taman Goodwood, Jalan Kuchai Lama, Off Jalan Kelang Lama, 58200 Kuala Lumpur.

# 2 回收日 RECYCLE DAY

每个月我们在不同的社区和公寓进行回收。请将分类好的物品,在特定时间交给我们的回收团队。

Every month we run recycling activities at different locations. After sorting the items, please pass them to our team on time.

# **3上门回收 PICKUP SERVICE**

如果物品数量繁多,请联络我们提早预约,我们将在2个工作日之内 安排上门回收。

If the items are in a large quantity, please book an appointment, we will arrange pickup service within 2 working days.



第三个星期天 3<sup>rd</sup> Sunday SS2/89, Petaling Jaya SS23/4, Petaling Jaya

第四个星期天 4<sup>th</sup> Sunday Kelana Puteri Condo, Kelana Jaya Kelana Mahkota Condo, Kelana Jaya Palm Spring Condo, Kota Damansara 预约电话 Appointment Contact

**©** 013-387 6878

**3-7873 9622** 

办公时间 9a Office Hour 2p

9am - 12pm

2pm - 4pm

\*\* Schedule via appointment only 只接受预约 \*\*

14 | 爱·关怀之家 Lovely Disabled Home



# 音乐和潜能班

#### 每个月第一和第三个星期六: 潜能班

通过愉悦的音乐, 孩子们在老师和志工的协助下舒展四肢, 完成治 疗性活动。

#### 每个月第二和第四个星期六: 音乐班

孩子们学习歌唱舞蹈,帮助放松情绪,从而建立自信心。由老师负 责教导, 志工帮忙带领气氛。

这两项活动需要大量的志工支持, 为孩子们推动长期的训练。欲加 入行列的志工,将在活动前接受培训。

欢迎各界人士成为志工 Join the volunteer family admin@lovelydisabledhome.com 03 - 7873 9622

# **MUSIC & MOVEMENT CLASS**

#### 1<sup>st</sup> and 3<sup>rd</sup> Saturday: Movement Class

Listening to the joyful rhythm of music, the special needs children are able to stretch their limbs that subsequently improve physical move-ment with the assistance of teachers and volunteers.

#### 2<sup>nd</sup> and 4<sup>th</sup> Saturday: Music Class

The special needs children learn singing and dancing to relax emotion and build up confidence. The class is conducted by teachers together with volunteers.

These classes require high demand of volunteers to optimize long-term training for the children. All volunteers will be given guidance before the classes.











# 老人院探访

除了培养工作能力,我们也注重成员们的心灵成长。

每隔三个月,成员随着志工到老人院进行探访。经过8年的持之以 恒,不少成员都能自发地关怀老人家。即使身有障碍,他们总能用 自己的方式帮助他人,比常人更懂得分享快乐。

在这样的回馈活动中,成员不再只是聆听指示进行工作的员工。他 们了解自身的能力, 创造出工作以外的价值。

欢迎各界人士成为志工 Join the volunteer family admin@lovelydisabledhome.com 03 - 7873 9622

# **VISIT TO OLD FOLKS HOME**

Besides working skills, mental and spiritual development is also our emphasis.

Once every three months, our members follow the volunteers to make contribution to old folks home. This voluntary practice has taken place over 8 years. A lot of them have improved by giving assistance proactively. Despite limited capacity, they know how to help out in their own way, and even share happiness that some ordinary people have never done.

The members have become more aware of their own capability through the giving back. They are not merely the employees following standard instructions, but someone like us who can create values other than work.











### 7th MY CHRISTMAS DREAM

#### I Have a Dream

Everyone has a dream. Despite limited abilities, everyone, including the special needs children deserves the right to dream.

During the Christmas party, we made their dreams come true. We delivered the gifts they had wished and helped them to dress up in their dream profession, showing off their confidence in front of 300 guests.

A series of activities including Christmas carols and songs, magic shows were held while the guests and members were treated to a special Christmas buffet spread.

# 宝贝圣诞梦

#### 我有一个结

每个人都有一个梦,特殊孩子不因自身障碍而局限了做梦的 权力!

爱・关怀之家趁着圣诞节,理出特殊孩子们想要的礼物,并且让 他们打扮成梦想中的模样,在300名来宾面前展现自信。

当晚一连串的活动,包括报佳音、圣诞歌曲演唱、魔术表演 等等,加上丰盛的自助式圣诞晚餐,供出席者享用之余,也 增进和特殊孩子的交流。









# 十年乐普

#### 第 10 届 健交流管

在志工多年的努力坚持下,残健交流营迈入 10 年里程碑。有别 于往年. 这次的旅程为 50 名障友和家属创造新纪录, 带领他们 冲出海外,体验飞行于天空的奇妙旅程。

一行近百人的庞大队伍,加上轮椅和辅助器,分别乘搭3趟班 机,飞往泰国普吉岛。虽然在筹备和执行活动中遇到种种障 碍,但志工们在障友的身上学习到不屈不挠的精神,将不可能 的事情化成可能。

障友则在志工身上学习如何突破自己, 跟广大的人群沟通, 成 功改变一些人士对他们存有的错误观念与成见, 为旅程谱上美 丽乐章。

Phuket, Thailand

# THE REMARKABLE 10 **AMUSING PHUKFT**

#### 10<sup>th</sup> Lovely Disabled Camp

With the relentless effort from volunteers, Lovely Disabled Camp clocked its 10th-year milestone.

To mark the occasion and setting a new benchmark, 50 special needs members and their families were taken on a trip to Phuket, Thailand, giving them their first flight experience.

With a large team of nearly 100 people and equipment such as wheelchairs, the journey was made in three different flights.

The camp is a mutual learning process. The volunteers learned from the members on how to maintain perseverance despite of unforeseen obstacles. While the members learned from the volunteers on how to overcome their fear when communicating in public during the trip.

This trip also changed some public perceptions towards the special needs people, making the trip a remarkable journey.









# 問題

#### 第 11 届 健 交 流 芦

当一名障友和来自不同成长背景的志工相遇, 他们会在对方身 上学习到什么?

此届交流营,55 名障友在火车旅途里,与来自各地的志工来一 场别开生面的"厢遇"。

交通部长陆兆福当天亲临火车站主持启程礼。他表示,未来交 通政策和新建立的火车站中,必然考量残障人士权益,以便能 够独立自主搭乘公交。

3天2夜的并肩同行,志工与障友 及家属建立起深厚的情谊, 在最后 一天的分享环节上, 众人纷纷不舍 落泪。



### **OUT OF THE BOX**

#### 11st Lovely Disabled Camp

When a special needs person meets with a volunteer with different upbringing, what can they learn from each other?

Recently, Lovely Disabled Camp took 55 members and their families "Out of The Box". They had an amazing get together with volunteers from different backgrounds, exchanged views while travelling on the train to Ipoh.

The Transport Minister Anthony Loke Siew Fook officiated the trip at Kuala Lumpur Sentral train station. At the ceremony, he said the government would take consideration for the special needs in all the future transportation policy and planning for train stations, enabling these group of people to access public transport easily.

The volunteers and the family spent three days together, building a bond between them. The time to bid farewell was a teary moment leaving everyone a fond memory.















# 为爱而行 2.0

通过"为爱而行",爱・关怀之家结合群众力量,筹集 2019 年 常年运作经费。

义跑成功吸引 1700 人报名, 其中50名残障朋友积极争取报 名,在志工和家人的协助下慢慢完成属于自己的 3km。

YB潘俭伟及YB嘉玛丽亚、活动爱心大使云镁鑫和新闻主播陈 薇薇也加入义跑行列。

每一个完成 10 公里和 3 公里竞跑的参 赛者,都可以把一颗设计独特的爱心 奖牌带回家。奖牌设计突显了 2018 为 爱而行的宗旨,以一颗爱心赋予殘障 人士一个工作机会。



### **2<sup>ND</sup> RUN FOR A CHANCE**

Lovely Disabled Home managed to raise fund through the charity run to finance its 2019 operational costs.

The run attracted 1,700 people, including a group of 50 special needs participants who impressively accomplished 3km-route with their family members and volunteers.

YB Tony Pua, YB Jamaliah Jamaluddin, event ambassador, Mei Sim and TV Host, Chan Wei Wei were also at the run to show their support for the special needs people.

Participants who completed the run took home a specially designed "Run for a Chance" heart medal as a memento – giving a working chance for the special needs with all heart.













06.11.2019 . Citta Mall,

ra Damansara

# 为爱而行 3.0

今届"为爱而行"为了鼓励更多障友走出家门,一律免费报 名,成功吸引了130多名障友参与!

与往年一样, 这次的义跑获得了YB潘俭伟、YB嘉玛丽亚、YB 林怡威、新闻主播陈薇薇、LDH袜子代言人黄婉秋及脑麻超马 选手曾志龙的支持,并有130名大专生志愿前来协助。

除了筹募2020年的营运经费,我们通过活动推广自创品牌一 LDH袜子, 为残障成员带来更稳定的

工作机会。

当天大家都以行动告诉世界: 在爱的路 上, 障友并不孤单!

### 3rd RUN FOR A CHANCE

130 brave special needs friends have marked the best result of the run! All special needs participants signed up for free this year to encourage more people come out of their shell.

YB Tony Pua, YB Jamaliah Jamaluddin, YB Lim Yi Wei, TV host Chan Wei Wei, cerebral palsy ultramarathon Cheng Zhee Long and LDH Socks ambassador Grace Wang joined the support for the event, together with 130 student volunteers.

Besides fundraising for 2020 operational cost, the run aimed at promoting LDH Socks to create more stable jobs for the special needs.

All participants put their wish into action telling the special needs: you are not alone!













# NOW绽放光芒慈善晚宴

这场慈善晚宴是为了 2019 投入运作的"脑麻之家"常年经费和未 来扩展计划而进行, 筵开 99 席, 筹款成功突破目标 30 万令吉。

20 名脑麻患者换上色彩绚丽的服饰,在志工陪同下在台上绽放光 芒。6 个月来用心排练,让他们当晚获得众人热烈掌声!透过这 场活动,更多人得以看见脑麻孩子的需要,以及脑麻患者坚韧不 拔的牛命力。

出席者包括 3 位爱心大使中华环球小姐 2004年世界冠军李诗琪、 大马著名主持人兼明星企业家王翠玲和脑麻生命斗士曾志龙,万 达镇州议员嘉玛丽亚和甘榜东姑州议员林怡威。

爱・关怀之家也在晚宴上拍卖全马 唯一精装大版《声音》,这本集结 14 名脑麻儿生命故事书籍, 由爱心 大使王翠玲以 5000 令吉买下。



### **GREATEST NOW CHARITY DINNER**

The charity dinner to raise fund for the operation and expansion of cerebral palsy centre has successfully achieved the RM300,000 target.

At the event, with the help of volunteers, 20 cerebral palsy members dressed in colourful costumes to glide down the runway. Their astounding stage performances touched the audiences' hearts.

The show took six-month preparation to showcase the insight and perseverance of those with the cerebral palsy disorder.

The dinner was endorsed by three lovely ambassadors: Miss Chinese Cosmos 2004, Carrie Lee, TV host and entrepreneur, Wong Chui Ling and cerebral palsy ultramarathon, Cheng Zhee Long, together with the special guests: Bandar Utama Assemblywoman Jamaliah Jamaluddin and Kampung Tunku Assemblywoman Lim Yi Wei.

Chui Ling also acquired the special edition of The Voice for RM5,000 at the auction. The Voice is a collection of real-life stories featuring the journey of 14 cerebral palsy members.







# 《声音》新书发表

"如果我走了,你怎么办?"

爱・关怀之家献上大马首本结集14位脑麻儿的生命故事。

感谢14位脑麻儿母亲,把过去逾10年伤痛再次揪出来,慷慨分享 走过的心路历程。但愿《聲音》的诞生,不仅能抚慰特殊孩的新 手妈妈, 也希望这些聲音能让大众更了解脑麻患儿的情况, 对脑 麻这块领域又有了新的认知。

电视主持人叶剑锋推荐:

在大部分人眼里, 脑麻患儿家属是值得同情的: 穷极一生的精力 和时间, 舍掉了自由只为照顾一个人, 多少的辛酸也只能深藏于 心,成为外人听不见的"深"音。

然而,凡事皆有两面,所有人事物都有值得学习之处,关键在于 你是否愿意去发现这些无奈和悲伤背后蕴藏的微笑和美好?

支持脑麻社群、立即上网购买 Purchase the book now

www.lovelydisabledhome.com/shop

# **BOOK LAUNCH "THE VOICE"**

"When I am gone, what will happen to you?"

For the first time in Malaysia, the real-life stories of 14 cerebral palsy children brought to public attention under the initiative of Lovely Disabled Home.

We are grateful for having 14 mothers who generously shared their journey in raising cerebral palsy children. The sharing has taken them back to the unflattering memory, but they find it worthy to support fellow families and increase public awareness.

Recommended by the TV host, Owen Yap:

"In the eyes of most people, the families of the cerebral palsy children are pathetic. They sacrifice energy, time and freedom to take care of a person; they hide the sorrow until their voice is lost in presence.

However, everything has two sides. The key is whether are you willing to discover the smiles and positivity behind their despair?"









# 爱・关怀脑麻之家

当今马来西亚尚缺乏专业中心为脑麻孩子提供物理治疗以及活动空 间。因此, 脑麻家庭的家长几乎都是全天候 24 小时寸步不离地照

爱・关怀之家自 2009 年开设了音乐潜能激发班, 让脑麻成员们在 音乐的熏陶下,达到活动肢体的功能。经过 10 年的努力和经验累 计,长期参与课程的脑麻成员展现了群体生活能力,减轻家属们在 日间照顾的负担。

这是一项意义非凡的成就, 让我们坚信脑麻患者需要更完善、长期 和无经济负荷的物理治疗和活动。这将改善他们日常生活能力,发 挥潜能,减低对家人的依赖和压力,从而提升生活素质。

爱・关怀脑麻之家活动中心于 2020 年 1 月正式投入营运,设用物 理治疗服务,以象征式的收费让更多脑麻患者受惠。

#### 地址 Address:

J-G-01 Block J, No. 2 Jalan PJU 1A/41B, Pusat Dagangan NZX, Ara Jaya, 47301

捐助中心营运费用 Donation for operational cost: admin@lovelydisabledhome.com 03 - 7873 9622

### **LOVELY CEREBRAL PALSY HOME**

Malaysia is facing the shortage of professional care and activity spaces for Cerebral Palsy (CP) children. The time demand of caring CP children can be overwhelming for most of the parents.

Since we set up Music & Movement Classes in 2009, the CP children have made progress in physical coordination through music therapy. Based on the experience accumulated over 10 years, we have developed their social skills and lifted the burden off caregivers in day time.

This is a significant achievement that we believe CP children need more professional yet affordable therapy in the long run. It will strengthen their daily living skills, reduce reliance on families and gradually improve the quality of life.

Hence, we launched Lovely Cerebral Palsy Home in January 2020 to benefit more CP children with physiotherapy at minimum price.











王键业 Jax Ong 10年 years



陈美君 Mei Jiun 9年 years

# 成为志工 不只有付出 我们所获得的永远更多!

#### 是什么信念让你们坚持在爱·关怀之家做志工?

美君: 我在这里认识了许多拥有一样理念的真心朋友, 让我感受到像家一样 的温暖。他们不断地提醒我,这社会还是充满温情。

键业: 许多人想关怀社会却不知从何开始。我们扮演引导的角色, 让他们选 择适合自己的领域自在地付出。我们相信,只有开心的服务才能持久。

#### 目前需要什么类型的志工?

美君: 只要您有爱心、谦卑和愿意付出的心。

键业:我们需要摄影、设计、宣传、赞助、关怀、回收、文书工作等多方面有 经验的志工。只要你愿意踏出第一步,我们就能一起提升弱势群体的生活素质。

# **VOLUNTEERING IS NOT ONLY ABOUT** CONTRIBUTION. WE RECEIVE MORE THAN THEY DO.

#### What motivates you to keep volunteering at Lovely Disabled Home?

Mei Jiun: I found true friends who made this place feel like home. They remind me of the world filled with love.

Jax Ong: A lot of people want to volunteer but have no clue how to start. We can be their guides choosing the work suits them best. We believe the voluntary service sustains only when they enjoy it.

#### What kind of volunteers are you looking for?

Mei Jiun: Caring, humble and willing to contribute.

Jax Ong: We welcome everyone from different professions such as photography, design, publicity, sponsorship, caregiving, recycling and administration. Taking the first step, you will be able to make a difference to the special needs community.

志工60

通过面试后取得小册子 Get handbook after interview

活动完毕后向组长 索取服务时数的盖章 Collect time stamp after activities

一年内盖满60小时 可获得证书一张 Certificate awarded upon completion of 60 service hours in a year

# 支持我们

为障友造就更多工作机会

购买

支持残障成员的作品

捐款

支持残障服务的运作

計論

捐助中心的日常用品



制造就业机会



与残障成员一起学习



服务残障成员和活动



活动资金或商品支助



公司或团体合作机会



联络 Contact

admin@lovelydisabledhome.com
O3 - 7873 9622

捐款银行资料 Donation Banking Details

**Lovely Disabled Home** 

Public Bank 313 4548 735

上网捐款

**Online Donation** 

www.lovelydisabledhome.com

# **SUPPORT US**

More Job Opportunities for the Special Needs

#### **ONLINE SHOPPING**

Support the special needs work

#### **MONETARY DONATION**

Support operational cost

#### **GROCERIES DONATION**

Support daily supplies

#### **RECYCLE**

Create job opportunities

#### **PARTICIPATE**

Learn about the special needs

#### **VOLUNTEER**

Serve the specials needs

#### **SPONSOR**

Support events and activities

#### **CORPORATE OPPORTUNITIES**

Collaboration for a shared goal





### **Lovely Disabled Home**

(Co. No: 711337-D)

No. 1 Jalan SS 2/5, 47300 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan.

**2** 03-7873 9622

Madmin@lovelydisabledhome.com

